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Abstract (en)
[origin: US5413742A] A post-mix beverage preparation and dispensing unit includes a carbonator tank coupled to a feed water branching circuit.
The branching circuit selectively feeds fresh water from a pressurized fresh water source to the storage tank where the water is mixed with CO2
gas and is fed to a concentrate mixing station or it feeds fresh water through a heat exchanger which is coupled to the cooled carbonated water
of the carbonator tank to cool a supply of fresh water which is then delivered to the same mixing station along with the proper concentrate of the
proper amount. A selected beverage is delivered to a dispensing station and can either be a carbonated beverage or a non-carbonated beverage
depending on the desire of the consumer.

Abstract (fr)
Dans un dispositif visant à préparer et à distribuer des boissons rafraîchissantes contenant du CO2, par mélange d'un concentré correspondant
de boisson ajouté à de l'eau gazéifiée préparée dans un réservoir réfrigéré, il est également possible de préparer et de distribuer des boissons
rafraîchissantes sans CO2, du fait que la pompe refoulante destinée à remplir le réservoir est pourvue d'un système de dérivation (24) situé en
aval par lequel l'eau passe alternativement au choix par le réservoir de gazéification ou par un échangeur de chaleur, pour accéder à la zone de
mélange avec le concentré de boisson. L'échangeur de chaleur est alimenté de plusieurs côtés depuis le réservoir.
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